
Emne: Re: Ferkingstadøyane 
Til: Gunvor Skjelstad <gusk@karmoy.kommune.no> 
Sendt: 05.05.2023 14:39:26 
Fra: Anders Lundberg <anderslundberg21@gmail.com> 
Jeg hadde ikke tenkt å ta belegg. 

Mvh Anders 

Sendt fra min iPhone 

5. mai 2023 kl. 14:07 skrev Gunvor Skjelstad <gusk@karmoy.kommune.no>: 

Hei Anders 

Jeg er straks i mål med å skrive en ny tillatelse, men så lurer jeg på om du 
planlegger å ta belegg av planter der ute? I så fall, hvor mye og hva? Hvis det er 
planen, bør jeg skrive noe om det i tillatelsen siden det da også kreves disp. fra kap. 
IV pt 2 (i tillegg til pt. 5 om ferdselsforbud) i verneforskriften. 

Hører fra deg. God helg! 

Med vennlig hilsen 

Gunvor Skjelstad 

E-Mail: gusk@karmoy.kommune.no 

Rådhuset, postboks 167, 4291 Kopervik | karmoy.kommune.no 

Fra: Anders Lundberg <anderslundberg21@gmail.com> 
Sendt:torsdag 4. mai 2023 08:49 
Til: Gunvor Skjelstad <gusk@karmoy.kommune.no> 
Emne: Re: Ferkingstadøyane 

https://www.karmoy.kommune.no/


Hei Gunvor, 

eg kom som kjent ikkje til Ferkingstadøyane i fjor, men eg ber om forlenging av 
løyvet til å gå i land i slutten av mai i år. I fjor søkte eg også om lov til å gå i land på 
Urter, men det rekk eg ikkje i år. Eg vil skrive ein liten rapport etter at eg har vore på 
Ferkingstadøyane i år for å følge opp det eg nemnte i søknaden av i fjor. 

mvh Anders 

fre. 22. apr. 2022 kl. 15:21 skrev Gunvor Skjelstad <gusk@karmoy.kommune.no>: 
Hei Anders 

Beklager så sent svar. Her har det vært travelt med en del oppgaver som hastet 
etter påskeferien. Henger derfor litt etter. Ville bare si at jeg har sett e-posten din 
og håper at jeg rekker å skrive et vedtak i løpet av neste uke. 

Vi snakkes. Ha en fin helg! 

Med vennlig hilsen 

Gunvor Skjelstad 

E-Mail: gusk@karmoy.kommune.no 

Rådhuset, postboks 167, 4291 Kopervik | karmoy.kommune.no 

Fra: Anders Lundberg <anderslundberg21@gmail.com> 
Sendt:søndag 10. april 2022 13:35 
Til: Gunvor Skjelstad <gusk@karmoy.kommune.no>; Peder Christiansen 
<pch01@karmoy.kommune.no> 
Emne: Re: Ferkingstadøyane 

Hei Gunvor og Peder, 

ein hovudkonklusjon frå undersøkinga av vegetasjonen på Ferkingstadøyane i fjor 
var at det ser ut som om den fuglegjødsla vegetasjonen som er så karakteristisk for 
øyane, synest å ha gått tilbake. Ei mogeleg forklaring kan vere at talet på sjøfugler 
har gått tilbake, dermed også mengda av fuglegjødsel som den fuglegjødsla 
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vegetasjonen profitterer på. Eit atterhald i rapporten blei gjort for tidspunktet 
undersøkinga i 2021 blei gjort på, i starten av juni. Den samanliknande 
undersøkinga frå 2008 blei gjort i siste halvdel av mai. For å undersøke om 
forskjellen mellom 2008 og 2021 var uttrykk for sesongvariasjon eller ein 
langvarig trend, ber eg om løyve til å gjere ei oppfølgende undersøking på 
Ferkingstadøyane to dager i slutten av mai 2022. Tidspunktet må avpassast vårens 
fenologi i 2022. 

Eg ønskjer også å gjere ei tilsvarande undersøking på Urter, og ber om lov til å 
gjere ei slik undersøking der i slutten av mai i år. 

mvh Anders Lundberg 

fre. 1. okt. 2021 kl. 09:05 skrev Anders Lundberg 
<anderslundberg21@gmail.com>: 

Hei Gunvor og Peder, 

eg har laga ein kort rapport om plantelivet på Ferkingstadøyane, basert på turen 
i juni i år og tilsvarande i 2008, sjå vedlegg. Det meste er stabilt, men det har 
også skjedd nokre endringar som det kan vere verdt å følge med på. 

mvh Anders 
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